
ACTA ASSEMBLEA ORDINÀRIA

ESCOLA COLLSEROLA

Data: 28-11-2022 Hora Inici: 16:30 Hora Finalització: 18:00

ASSISTENTS:
President: Raúl Carretero Martínez
Vicepresidenta: Noelia Ruiz Diaz
Secretaria: Montse Motrel Girgas
Tresorera: Eva María Garballo
Vocal Extraescolars: Patrícia Martínez Belenguer
Vocal Socialització: Yolanda Ramírez Moya
Vocal Menjador: Miriam
Vocal PAC/Families: Tania
Vocal Comunicació: Alba Gimenez
Vocal Festes: Marta Rincón Gutierrez
Vocal Hort: Laura
Vocal Biblioteca: Yolanda Ortiz Mora

Total socis assistents: 22

ORDRE DEL DIA

1. PRESENTACIÓ.
2. RATIFICACIÓ JUNTA I VOCALIES.
3. GESTIONS REALITZADES PER L’AMPA EL CURS PASSAT.

PROPÒSIT CURS 22-23.
4. BALANÇ  21-22 I PRESSUPOSTOS 22-23.
5. PRECS I PREGUNTES.



DESENVOLUPAMENT DE L’ ASSEMBLEA ORDINÀRIA

1- Presentació
Intervenció del Raul com a President de l'AMPA donant la benvinguda als
assistents, i agraint l'assistència a l'Assemblea, sobretot a les famílies de P3.
S´explica el funcionament de l’assemblea  i l’ordre del dia.

Es presenten els nous càrrecs i membres de l’ampa, Junta Directiva i vocalies.

S’agraeix a la Patricia, antiga presidenta, la feina feta.

No fem crida a vocalies perque no hi ha vocalies buides pero es fa crida a
col.laborar.

2- Ratificació junta.
Fetes les presentacions es passa a ratificar la Junta i les vocalies.

Revisada la votació en directe.

22 vots a favor.
0 vots en contra.
0 abstencions.

Queda ratificada la junta i nova composició de l'AMPA

3- Gestions AMPA

S'informa a las famílies de les següents tasques relacionades amb:

Menjador: es fa una resum dels motius del canvi d’empresa: qualitat producte i
millora en les comunicacions amb ampa i famílies.
S’informa de la reunió que es portarà a terme al Gener amb les famílies per
parlar dels menús.
I també de la millora de ratios, vetlladora subvencionada una part per
Fundesplai.
S’explica la gran feina que s’ha fet per arribar a tenir la qualitat que tenim avui
dia.

Extraescolars: s’explica el canvi d’empresa per que l’empresa anterior no va
voler continuar.



S’explica que es van mantenir canguratge, ludoteca i extraescolars el curs
anterior mantenint grups bombolla, i sense haver de tancar per COVID en cap
moment.
Es parla del Casalet com a novetat, per cobrir el temps de tarda en horari
intensiu.

Festes: l’any passat es van començar a recuperar les festes. Carnestoltes,
Sant Jordi i fi de curs. Aquest any hem fet Halloween per primera vegada i
seguirem amb Una Nit d’Il-lusió.

Xarxes Socials: es presenta la nova vocalia. Animem a les famílies a
seguir-nos!.

Família: Organitazió d´una Nit d´Il.lusió amb la col.laboració de la Creu Roja.
Reprenem les xerrades.

Biblioteca: Es recupera la tasca de la biblioteca. Es van preparar i catalogar
nous llibres per a la biblioteca de l'escola.

Socialització: es recorda que sense aquesta vocalia no es poden socialitzar
els llibres i cada família hauria de fer la seva inversió cada any.

Hort:després d’estar parat per Covid, es recupera i amb força. Es vol treballar
en una comissió que col.labori en l’acondicionament dels espais de l’escola.

S’introdueix el propòsit de l’AMPA:
Realització de totes aquestes tasques amb la finalitat de que l´estada dels
nostres fills/filles en l´escola pública sigui la més satisfactòria possible.

S’explica que, aquest any, amb la plena normalitat es reprenen activitats i
estem obertes a propostes i/o col·laboracions que vagin encaminades o
adreçades a complir aquest propòsit.

Treballem de forma conjunta amb l’Equip Directiu del centre per detectar
aquestes necessitats. Exemple:

Millora dels patis.
Acondicionament del laboratori i sales polivalents.

4- Balanç econòmic

La Eva, tresorera, fa una explicació del balanç economic.

SALDO INICI CURS 01/07/2021 - 14.931,73€
SALDO FINAL DE CURS 30/06/2022 - 18.724,44€
SALDO ACTUAL 30/10/2022 - 22.536,3€
SOCIS ACTUALS - 115









Com a novetat aquest any l’escola ha decidit que la loteria de Nadal la gestioni
l’AMPA. Això podría reportar 1000€ extres, si es ven tota la loteria.

Donat aquest remanent de 2000€ per invertir a l’escola, es demanen idees de
com podem fer-ho.
Una opció que s’està tenint en compte és adherir-nos a la iniciativa municipal
de millora de patis.

Es vota la ratificació de pressupostos amb el següent resultat:

22 vots a favor.
0 vots en contra.
0 abstencions.

5- Precs i preguntes.

Comentari: És una llàstima que només hi hagin 22 famílies a l’assemblea. En
lloc de quedar-nos amb la llàstima, que podem fer per canviar això? Fer més
difusió (fer un video?), transmetre la feina que hi ha darrera de l’ampa, parlar
de coses boniques que fa l’AMPA. Com podem donar voltes a les crítiques i
deixar d’enfocar-nos en les crítiques.

Una altra manera de veure-ho, és que si hi ha poca gent és perquè tot està bé,
si reflexionem sobre el número de crítiques, el % és molt baix així que podem
estar contents amb la feina.



Llancem una reflexió de per a qui treballem, si per les families que es queixen o
per les que agraeixen la feina feta.

Es parlar de donar a conèixer la poca assistència i explicar que aquest és un
espai per donar idees, aportar i parlar.

També es comenta que hi ha la idea generalitzada de que AMPA és
extraescolars i menjador, hauríem de fer més difusió de la resta de la feina que
es fa.

La Patricia aprofita per donar les gràcies a les famílies que han vingut i a les
col.laboradores de l’AMPA.

Es parla de fer propostes d’activitats en família.

6- Cloenda.

Es dóna les gràcies per l’assistència i es recorda a les famílies que es poden
posar en contacte quan vulguin amb l'AMPA.

Es tanca l’assemblea.

A les 18:00  hores es dóna per finalitzada aquesta Assemblea.

Montse Motrel Girgas Raúl Carretero Martínez

La Secretaria El president


